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Írásbeli kérdés
Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Irány a középkor, avagy a börtönökben újra a száraz kenyér és a víz lesz a divat?” címmel
a Házszabály 91 .§-a alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani Draskovits Tibor igazságügyi
és rendészeti miniszterhez .

A választ írásban kérem !

Tisztelt Miniszter Úr !

Egy újabb ügy került terítékre a büntetés-végrehajtási intézetek kapcsán . Éppen a tegnapi
napon (július 22-én) kerestek meg a gyulai BV intézetb ő l, hogy olyan financiális helyzetbe
került az intézmény, hogy sem a szolgáltatókat, sem az intézet beszállítóit nem tudják
kifizetni . Arról számoltak be, hogy bármikor lekapcsolhatják róluk az áramot, a vizet, sőt
éppen azon a napon, amikor beszéltem velük, az élelmiszer beszállító cég főnöke jelent meg
náluk, és nem engedte lerakni az árut addig, amíg ki nem fizetik a hátralékukat . Jelenleg a
gyulai intézménynek két hétre elegend ő élelmiszer tartaléka van, és miután az elfogy ,
elképzelésük sincs arról, hogy mivel etetik majd a rabokat . Persze arról sem, hogyan fogják
őket féken tartani, ha ez bekövetkezik . Es ami a legszomorúbb, nem a gyulai BV intézet van a
legrosszabb helyzetben.

A börtönök fenntartása a mindenkori állam feladata . Egy jól működő államban
elképzelhetetlenek az ilyen helyzetek . Lassan úgy érzi az ember, hogy valamelyik közép -
afrikai országban él, ahol ilyen ügyek nap mint nap előfordulnak.

Tisztelt Miniszter Úr !

Mi lesz a börtönök sorsa? Jön a szó szerinti kiéheztetés? Ki fékezi meg a rabokat, ha ne m
tudnak nekik enni adni? Mi tesz a Kormány az érdekükben ?

Várom megtisztel ő válaszát .

Budapest, 2009 . július 23-án

Erdős Norbert
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